
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 4. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1237

Mener ministeren, at man har gjort nok for at undgå ulykker ved revlehuller som den, der

skete ved Hornbæk Strand d. 28. juli 2020, hvor tre brødre akut blev fløjet til Rigshospita-

let, og hvoraf den ene endnu er i kritisk tilstand?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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